
Protokół Nr XIII
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 grudnia 2015r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce 
trwało od godz. 12.00 do godz. 14.40
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta
3. Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy
4.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy
5.Pani Mirosława Taperek -  Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkola 
Samorządowego
6. Pani Anna Maniecka -  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury,
7. Pan Jacek Jeziorski -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
8. Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy,
9. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
10. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego,

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Dąbrówka na lata 2016 -  2021,

c) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015 -2023
d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok,
e) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2 015-2021 ,
f) w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015,
g) uchylająca Uchwałę Nr XI/84/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 6 listopada 

2015r. w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso,



h) w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso,

i) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok
j) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2016-2021
k) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy Dąbrówka dnia 22 

września 2015r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa wodociągu wraz z 
przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek”

1) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dąbrówka do projektu pn.: 
’’System Wczesnego Ostrzegania (SWO) przed zjawiskami katastrofalnymi w 
Powiecie Wołomińskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2014 -  2020, 

m) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok 

n) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójtowi Gminy 
Dąbrówka,

o) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z 
uwzględnieniem pełnionych funkcji oraz przewodniczący rad sołeckich, 

p) W sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 
Gminy Dąbrówka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
8. Sprawy różne i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Nawiązując do przedstawionego porządku obrad Zastępca Wójta Pan Zenon Zadrożny 
poprosił o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 podjęcie uchwał, uchwały pod lit. b w 
sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówka na lata 2015 -2023 z uwagi na 
brak opinii Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego i Regionalnego Dyrektora Ochrony 
Środowiska.
Wniosek został poddany pod głosowanie przez przewodniczącego obrad.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie (15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych)
Pan Rosa Sławomir wnioskował o zdjęcie z porządku obrad z pkt.6 podjęcie uchwał, 
uchwały pod lit. o) w sprawie ustalenia miesięcznych diet dla radnych Rady Gminy z 
uwzględnieniem pełnionych funkcji oraz dla przewodniczących rad sołeckich. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie ww. wniosek.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów ( 12 głosów „za”, 2 
głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”)

W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad,
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.



4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

6. Podjęcie uchw ał:
a) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego,

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Dąbrówka na lata 2016 -  2021,

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok,
d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 20 1 5 -2 0 2 1 ,
e) w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2015,
f) uchylająca Uchwałę Nr XI/84/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 6 listopada 

2015r. w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso,

g) w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso,

h) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok
i) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na 

lata 2016-2021
j) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy Dąbrówka dnia 22 

września 2015r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Budowa wodociągu wraz z 
przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek”

k) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dąbrówka do projektu pn.: 
’’System Wczesnego Ostrzegania (SWO) przed zjawiskami katastrofalnymi w 
Powiecie Wołomińskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego 2014 -  2020,

1) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok

m) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójtowi Gminy 
Dąbrówka,

n) W sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie 
Gminy Dąbrówka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców.

10. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” 
przy obecności 15 Radnych/



Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XIII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka, powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą 
obecności uczestniczy 15 na 15 Radnych.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir R osa/15 głosów „za” 

przy obecności 15 Radnych/

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Do protokołu została wniesiona uwaga przez radnego Pana Rasińskiego Tomasza. W 
protokole jest zapisane Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Pan Mirosław Kuligowski a powinno być Przewodniczący Komisji 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan Mirosław Kuligowski 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie protokół wraz z poprawką.

Protokół Nr XII/2015 
z dnia 27 listopada 2015 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
jednogłośnie -  15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 10 grudnia 2015r.
Tematy posiedzenia:

1. Kontrola wydatków na rozbudowę Zespołu Szkół w Józefowie (wyjazd w teren).
2. Sprawdzenie egzekwowania opłat za przyłącze wodociągowe od mieszkańców 
Dręszewa, Małopola i Chruściel.
3. Rozpatrzenie skargi Państwa Dywickich.

Ad. 1 W pierwszej części posiedzenia Komisja wyjechała w teren aby zapoznać się z 
prowadzoną rozbudową Zespołu Szkół w Józefowie.
Na miejscu komisja stwierdziła nieporządek na placu szkolnym oraz bałagan na hali 
sportowej.
Komisja wnioskuje do Wójta aby zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół do 
uporządkowania placu szkolnego i hali sportowej i wyciągnął konsekwencje.
Komisja prosi Wójta o informację o sposobie rozpatrzenia wniosku.
Łączny planowany koszt rozbudowy Zespołu szkół w Józefowie to kwota 1469 394,80 
zł.
Komisja zapoznała się z zestawieniem faktur dotyczących rozbudowy Szkół w Józefowie 
i nie wnosła uwag.



Ad. 2 Na dzień 10.12.2015r. nie występują żadne zaległości w opłatach za przyłącza.
Ad. 3 W związku ze skargą Państwa Dywickich Komisja zapoznała się ze stanowiskiem 
przygotowanym przez Panią Mecenas, wysłuchała wypowiedzi Pana Wójta i Pana 
Kierownika ZGK i podtrzymała swoje stanowisko podjęte na posiedzeniu w dniu 9 
września 2015r. tj. Komisja nie stwierdziła żadnych naruszeń prawa.
Organem właściwym do stwierdzenia naruszeń przepisów Kodeksu Karnego jest 
Prokurator Rejonowy, a wykonywanie uprawnień zwierzchnika służbowego w stosunku 
do kierowników gminnych jednostek organizacyjnych jest wyłączną kompetencją Wójta 
Gminy.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Pan 
Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 2 grudnia 2015r. tematem posiedzenia komisji było:

1. Rozpatrzenie podań
2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2016 r. w działach należących do 

kompetencji komisji.
3. Sprawy bieżące

Ad. 1 Podanie Pani Katarzyny Karpińskiej o wyznaczenie miejsca postoju autobusu 
szkolnego zgodnie z propozycją Przewodniczącego która została jednogłośnie przyjęta 
przez członków komisji zostało przekazane do Pana Wójta
Podanie radnego gminy i sołtysa wsi Guzowatka Andrzeja Marcinkiewicza o realizację 
uchwały zebrania wiejskiego w sprawie nowego przystanku autobusowego w 
miejscowości Guzowatka na granicy działek 191 i 188.
Członkowie komisji większością głosów przychylili się do prośby mieszkańców 
sołectwa.
Ad. 2 Projekt budżetu w części należącej do kompetencji komisji członkowie komisji 
przyjęli jednogłośnie. Ponadto Przewodniczący komisji zaproponował aby w wydatkach 
bieżących zabezpieczyć środki na ubezpieczenie dróg.
Ad. 3 W sprawach bieżących członkowie komisji zostali poinformowani przez 
pracownika UG, że z zadań przyjętych do realizacji nie dokończona została budowa 
oświetlenia w Kolakowie.
W dniu 21 grudnia 2015 komisja zajmowała się tematami:

1. Potrzeby i możliwości pomocy społecznej
- analiza i sprawozdanie GOPS

2. Segregacja odpadów
- dzikie wysypiska
- odpady wielkogabarytowe
- utylizacja odpadów azbestowych

3. Przedstawienie wydatków ze środków gminy przez OSP Zaścienie w 2015 r.

Ad. 1 Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił 
Kierownik GOPS Pan Jacek Jeziorski.
Szczegółowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.
Ad. 2 Informację na temat segregacji odpadów komunalnych przedstawiła Pani Magda 
Krajewska -  prac. UG.
Ad. 3 Informację na temat wydatków z budżetu gminy poniesionych przez OSP Zaścienie 
w 2015r. przedstawił p. Krzysztof Kłębek.



W sprawach bieżących omówiono kończący się rok w poszczególnych działach 
należących do kompetencji komisji.

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie 1 grudnia 2015r. Tematem posiedzenia komisji było zaopiniowanie 
projektu budżetu na 2016r, w działach należących do kompetencji komisji. 
Przedstawiony projekt budżetu został przyjęty bez uwag.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir 
Rosa poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 30 listopada 2015r.
Tematy posiedzenia:
1. Rozpatrzenie podań.
2. Omówienie projektu budżetu.
3. Sprawy wolne i różne wnioski.
Ad. 1 Podania skierowane do komisji zostały rozpatrzone następująco:
- Sprzeciw mieszkańców wsi Cisie przeciwko planowanej budowie cmentarza na działce 
nr 346 położonej w miejscowości Sokołówek.
Po zapoznaniu się z załącznikiem graficznym do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Kuligów -  cmentarz” i wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez 
Kierownika Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego, członkowie 
komisji większością głosów (5-za”, 1 „wstrzymujący” ) podtrzymali swoje stanowisko 
powiedzieli się za lokalizacją cmentarza we wskazanym miejscu.
- Paulina Michalska Dąbrówka ul. Kościelna 6E o interwencję i pomoc w sprawie 
podłączenia wodociągu.
W tej sprawie członkowie komisji postanowili przekazać podanie do Kierownika 
Referatu Inwestycji i Rozwoju P. Ireneusza Zielińskiego.
- Paulina Michalska o zajęcie stanowiska w sprawie dalszego oświetlenia ulicy 
Kościelnej na odcinku numeracji 6.
Podanie zostało przekazane zgodnie z kompetencją do Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego.
- Winek Wiesław o wykup działek które stanowią nowoprojektowane drogi oraz 
poszerzenie istniejących dróg gminnych w Kuligowie. Cena za 1 m2 -  10 zł.
Członkowie jednogłośnie przychylili się do zaproponowanej ceny.

Ad.2 Przedstawiony projekt budżetu należący do kompetencji komisji został przez 
członków komisji przyjęty bez uwag.
Ad. 3 W sprawach różnych i wolnych wnioskach Przewodniczący komisji podniósł 
temat budowy parkingu przy trasie S-8.
Aby zająć stanowisko członkowie komisji uznali że należy w terenie zapoznać się 
zaproponowaną wstępnie lokalizacją.

Przewodnicząca Komisji Oświaty. Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas 
poinformowała, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 9 grudnia 2015r.
Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Opiniowanie projektu budżetu Gminy Dąbrówka na 2016r. zgodnie z kompetencja 

komisji.
3. Rozpatrzenie podań zgodnie z kompetencją komisji.
4. Zamknięcie obrad.



Ad. 2 Komisja po zapoznaniu się z projektem budżetu Gminy na 2016r. w należącym do 
kompetencji pozytywnie zaopiniowała ww. materiał.
Ad.3 Komisja rozpatrywała następujące pisma:
- Pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Chajętach dotyczące przyznania środków 

finansowych w wysokości 1500,00 zł na renowacje placu zabaw . Komisja po ponownej 
analizie jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie ww. kwoty.
- Pismo Radnego Gminy Dąbrówka Mirosława Kuligowskiego dotyczące przyznania 
środków finansowych na budowę tenisowego kortu ziemnego przy placu zabaw w 
Kuligowie -  komisja pismo przekierowała do Wójta Gminy
- Pismo Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej we Wszeborach dotyczące wsparcia 
finansowego w wysokości 1700,00 zł -  komisja pismo przekierowała do Wójta oraz 
jednogłośnie zawnioskowała o pozytywne rozpatrzenie.
- Pismo Rady Rodziców, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Guzowatce oraz radnego 
Andrzeja Marcinkiewicza dotyczące dofinansowania w wysokości 10 000,00 zł na 
rozbudowę placu zabaw- komisja pismo przekierowała do Wójta.
- Pismo Sołectwa Marianów dotyczące dofinansowania w wysokości 400,00 zł na 
renowacje placu zabaw -  komisja jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie ww. kwoty.
- Pismo Sołectwa Dręszew dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
2000.00 zł na zakup akcesoriów do gry w piłkę nożną komisja zawnioskowała o 
przyznanie środków w wysokości 1000,00 zł.
- Pismo Sołectwa Lasków dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
500.00 zł na zakup piłek do gry w kosza i piłkę nożną. W czasie trwania posiedzenia 
komisji sołtys wsi Lasków Pani Helena Kuśkowska zwróciła się z wnioskiem formalnym
o przyznanie środków w wysokości 600 zł na ww. zakup. Komisja jednogłośnie 
wnioskuje o przyznanie środków w wysokości 600,00 zł.
- Pismo sołectwa Zaścienie dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
3000.00 zł na doposażenie siłowni -  komisja jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie (
1500.00 zł na ten cel.

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 15 grudnia 2015r. Tematem posiedzenia komisji 
było zaopiniowanie projektów uchwał które będą podejmowane na se s ji.
Projekty uchwał zostały przez Komisję zaopiniowane pozytywnie.

(  Protokóły szczegółowe z posiedzeń Komisji umieszczone są na stronie internetowej
UG)

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/97/2015 
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



Ad. 2 Komisja po zapoznaniu się z projektem budżetu Gminy na 2016r. w należącym do 
kompetencji pozytywnie zaopiniowała ww. materiał.
Ad.3 Komisja rozpatrywała następujące pisma:
- Pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Chajętach dotyczące przyznania środków 

finansowych w wysokości 1500,00 zł na renowacje placu zabaw . Komisja po ponownej 
analizie jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie ww. kwoty.
- Pismo Radnego Gminy Dąbrówka Mirosława Kuligowskiego dotyczące przyznania 
środków finansowych na budowę tenisowego kortu ziemnego przy placu zabaw w 
Kuligowie -  komisja pismo przekierowała do Wójta Gminy
- Pismo Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej we Wszeborach dotyczące wsparcia 
finansowego w wysokości 1700,00 zł -  komisja pismo przekierowała do Wójta oraz 
jednogłośnie zawnioskowała o pozytywne rozpatrzenie.
- Pismo Rady Rodziców, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Guzowatce oraz radnego 
Andrzeja Marcinkiewicza dotyczące dofinansowania w wysokości 10 000,00 zł na 
rozbudowę placu zabaw- komisja pismo przekierowała do Wójta.
- Pismo Sołectwa Marianów dotyczące dofinansowania w wysokości 400,00 zł na 
renowacje placu zabaw -  komisja jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie ww. kwoty.
- Pismo Sołectwa Dręszew dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
2000.00 zł na zakup akcesoriów do gry w piłkę nożną komisja zawnioskowała o 
przyznanie środków w wysokości 1000,00 zł.
- Pismo Sołectwa Lasków dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
500.00 zł na zakup piłek do gry w kosza i piłkę nożną. W czasie trwania posiedzenia 
komisji sołtys wsi Lasków Pani Helena Kuśkowska zwróciła się z wnioskiem formalnym
o przyznanie środków w wysokości 600 zł na ww. zakup. Komisja jednogłośnie 
wnioskuje o przyznanie środków w wysokości 600,00 zł.
- Pismo sołectwa Zaścienie dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości
3000.00 zł na doposażenie siłowni -  komisja jednogłośnie zawnioskowała o przyznanie

Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 15 grudnia 2015r. Tematem posiedzenia komisji 
było zaopiniowanie projektów uchwał które będą podejmowane na se s ji.
Projekty uchwał zostały przez Komisję zaopiniowane pozytywnie.

( Protokóły szczegółowe z posiedzeń Komisji umieszczone są na stronie internetowej

Ad. 6 Podjęcie uchwał

a) w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/97/2015 
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

i,00 zł na ten cel.

UG)



b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Dąbrówka na łata 2016 -  2021

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.
Pani Agnieszka Gryglas zwróciła uwagę na nieistotny błąd pisarski na str. 49 prawidłowy 
zapis to OSP Ludwinów - Józefów

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/98/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2015 rok,

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/99/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

d) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata
2015 -  2021,

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/100/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).
e) w sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z  upływem roku budżetowego 
2015.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/101/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



f)  uchylająca Uchwalę Nr XI/84/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 6 listopada 2015r. 
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości od osób 
fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Zgodnie z sugestią Regionalnej Izby Obrachunkowej zachodzi konieczność ujednolicenia 
zapisów zawartych w treści uchwały jak i załączniku do uchwały. Dlatego podjętą 
wcześniej uchwałę należy uchylić i podjąć nową.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/102/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

g) w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości od 
osób fizycznych w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso,
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/103/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

h) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok

Pan Wójt podziękował radnym za konstruktywną współpracę nad projektem budżetu 
Gminy na rok 2016r. Przyszłoroczny budżet jest budżetem kompromisowym. 
Najważniejsze zgłoszone potrzeby zostały w nim ujęte, a mianowicie infrastruktura 
wodociągowa, modernizacja i przebudowa dróg gminnych wraz z chodnikami, 
modernizacja gminnej oczyszczalni w fazie projektowej i wykonanie projektów 
kanalizacji dla 2 miejscowości. Pan Wójt zwrócił się z prośbą do radnych o przyjęcie 
przedłożonego projektu budżetu.
W dalszej kolejności Pani Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Dąbrówka na 2016 
rok a następnie przedstawiła Autopoprawkę Wójta do projektu budżetu na 2016 rok 
Do projektu budżetu wprowadza się następujące zmiany:
- dział -  010 -  rolnictwo i łowiectwo:
1. Budowa wodociągu wraz z przyłączami w miejscowości Ludwinów i Ostrówek -  
1 600 000,00zł (z uwagi na wydłużające się procedury uzyskania niezbędnych pozwoleń, 
procedurę wyboru wykonawcy na realizację zadania rozpoczęto w pierwszych dniach 
grudnia br., a termin jego realizacji planuje się na dzień 30 kwietnia 2016 r.).

2. Rozbudowa infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w 
Gminie Dąbrówka (etap IV - dokumentacja projektowa Ślężany - Wszebory, Kowalicha, 
Marianów, Karolew, Zaścienie, Stanisławów, Stasiopole, Czarnów, Kuligów, Józefów, 
Małopole, Lasków, Chajęty, Dręszew) -  27 060,00zł (wykonanie projektów dla m. 
Stanisławów, Małopole, Chajęty, Dręszew).

- dział 600 -  transport i łączność: (przeniesienia pomiędzy poszczególnymi zadaniami)



1. W planie wydatków inwestycyjnych w drogach gminnych w ramach zabezpieczonych 
środków planuje się do realizacji następujące zadania:
- Budowa chodników przy drogach gminnych: Wszebory -  Zaścienie -  110 000,00zł; 
Dręszew -  Trojany -  120 000,00zł,
- Budowa i modernizacja dróg gminnych, w tym budowa chodników: Zaścienie -  
Chruściele -  100 000,00zł; Trojany -  50 000,00zł,
- Przebudowa i rozbudowa dróg gminnych (Dąbrówka -  Lasków) -  420 000,00zł.
- dział 754 -  bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa: (przeniesienia 
pomiędzy poszczególnymi zadaniami)
1. W planie wydatków inwestycyjnych w bezpieczeństwie publicznym dokonuje się 
następujących zmian:
- zadanie „Zakup radiowozu dla Komendy Powiatowej Policji w Wołominie” zastępuje 
się nowym „System Wczesnego Ostrzegania (SWO) przed zjawiskami katastrofalnymi” 
na realizację którego zabezpiecza się środki w wysokości 7 300,00zł (co stanowi 20% 
udział Gminy w zakupie syreny alarmowej szczelinowej). Środki na finansowanie 
inwestycji pochodzą z w/w zadania - 5 000,00zł, pozostałość kwoty tj. 2 300,00zł 
wydziela się z wydatków bieżących w strażach.
- z puli wydatków majątkowych zabezpieczonych w strażach wydziela się kwotę 
50 000,00zł z przeznaczeniem na zakup nowego samochodu dla OSP Kuligów.

- dział 801 -  oświata i wychowanie:
1. Budowa przydomowej oczyszczalni ścieków przy Przedszkolu Samorządowym w 
Dręszewie - 57 700,00zł (projekt 5 200,00zł, prace budowlane 52 500,00zł).
2. Zakup autokaru szkolnego -  155 000,00zł.
- dział 926 -  kultura fizyczna
3. Modernizacja placu gminnego w miejscowości Kuligów - 10 000,00zł.

Ogółem plan wydatków zwiększony zostaje o kwotę 1 849 760,00zł.
Pan Rosa Sławomir zapytał ile z zaplanowanych wydatków bieżących tj. z kwoty 
30 407 735, 00 zł przeznaczane jest na inwestycje.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że 6 017 525,00 zł.
Pana Rosa zapytał ile wynosić będzie zadłużenie na koniec 2016 roku.
Pani Skarbnik odpowiedziała, że planowane zadłużenie na koniec 2016 r. wynosić będzie 
ponad 11 000 000,00 zł. gdzie przychody są planowane na poziomie ponad 5 000 000,00 
zł.

Pan Rosa Sławomir zapytał dlaczego w otrzymanych materiałach nie było informacji na 
temat mienia komunalnego.
Pani Skarbnik wyjaśniła, że zapisy ustawy o finansach publicznych w tej kwestii uległy 
zmianie od roku 2010 i od tego czasu informację o stanie mienia komunalnego 
przedstawia się Radzie Gminy i Regionalnej Izbie Obrachunkowej wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za dany rok budżetowy.
Po zakończeniu dyskusji prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt ww. 
uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr X II/104/2015 
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Pan Wójt podziękował radnym za przyjęcie powyższej uchwały.
Godz. 13 22" prowadzący uchwały ogłosił przerwę w obradach 
Godz. 13 40 -  prowadzący wznawia obrady



i)w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2016 - 2021 .

Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 -  2021 a następnie 
przedstawiła Autopoprawkę Wójta do projektu uchwały w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2016 - 2021
W załączniku Nr 1 „Tabelaryczna prezentacja Wieloletniej Prognozy Finansowej”
dokonuje się następujących zmian:

1. Dla roku 2016 przyjmuje się wielkości wynikające ze zmiany uchwały 
budżetowej wprowadzone autopoprawką Wójta Gminy Dąbrówka, tj. 
zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 849 760,00zł, co powoduje wzrost 
deficytu i przychodów na o tę samą wielkość.

W załączniku Nr 2 „ Wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej”
dokonuje się następujące zmiany:
Nowe przedsięwzięcia:

1. Budowa przydomowej oczyszczalni ścieków przy Przedszkolu Samorządowym w 
Dręszewie nakłady ogółem 59 200,00zł -  limit na 2016 rok -  57 700,00zł.

2. Przebudowa i rozbudowa dróg gminnych -  łączne nakłady ogółem
1 621 000,00zł:
-  limit na 2016 rok -  420 000,00zł -  droga Dąbrówka -  Lasków;
- limit na 2017 rok 742 000,00zł, w tym: -  II etap drogi w Laskowie -  
345 515,00zł oraz droga w Trojanach -  396 485,00zł
- limit na 2018 rok - 459 000,00zł -  droga w Kolakowie

(zabezpieczone środki stanowią udział własny Gminy w realizacji 
przedsięwzięcia, na finansowane którego planuje się pozyskiwać fundusze unijne 
z nowej perspektywy finansowej 2014 - 2020).

Dla przedsięwzięcia'.
1. Budowa i modernizacja pozostałych dróg gminnych, w tym wykonanie 

chodników ustala się limit na 2016 w kwocie 100 000,00zł (budowa dróg w m. 
Zaścienie-Chruściele).

2. Rozbudowa infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 
2000 w Gminie Dąbrówka (etap IV - dokumentacja projektowa Ślężany - 
Wszebory, Kowalicha, Marianów, Karolew, Zaścienie, Stanisławów, Stasiopole, 
Czarnów, Kuligów, Józefów, Małopole, Lasków, Chajęty, Dręszew) -  limit na
2016 rok zwiększa się o kwotę 27 060,00zł, który po zmianach wynosi 
277 060,00zł.

Dług Gminy na 01.01.2015r. wynosił 9 545 107,86zł, z istniejącego zadłużenia 
spłacane były rozchody do wysokości 3 436 937,86zł oraz umorzona została 
częściowo pożyczka z WFOŚiGW Warszawie w wysokości 17 339,70zł. W 
przychodach na 2015 rok uwzględniono kwotę 1 537 963,00zł, w tym:
- pożyczka z BGK -  189 108,OOzł (budowa wodociągu etap III);
- pożyczka z WFOŚIG -  348 855,OOzł (budowa wodociągu etap III - na 
finansowanie udziału własnego Gminy);
-kredyt z GET1N Banku na finansowanie planowanego deficytu budżetu w 2015 
roku i spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek -  1 000 000,OOzł.
Na podstawie powyższego na koniec 2015 roku przyjęto ostatecznie kwotę długu 
w wysokości 7 628 793,30zł, która posłużyła do jego prognozowania na lata



następne. Na koniec 2016 roku planowana kwota wynosi 11 158 tyś (ok. 42% 
planowanych dochodów)
Pan Rosa odnosząc się do planowanego zadłużenia stwierdził, że planowana jest 
również duża skala inwestycji.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XII/105/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e -  /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j) w sprawie zmiany uchwały Nr X/78/2015 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 22 września 
2015r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. 
„ Budowa wodociągu wraz z  przyłączami ”

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Do projektu uchwały nie zgłaszano pytań.

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/106//2015 
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dąbrówka do projektu pn.: 
’’System Wczesnego Ostrzegania (SWO) przed zjawiskami katastrofalnymi w Powiecie 
Wołomińskim” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego 2014 -  2020,

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego- Zastępcę Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
Godz. 14.00 z sesji wychodzi radny Pan Ryszard Klusek

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/107/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.
j e d n o g ł o ś n i e  głosów /14głosami „za”, przy obecności 14 Radnych/ 
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Godz. 14.05 na sesje powraca radny Pan Ryszard Klusek
1) w sprawie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2016 rok został omówiony przez Panią Krystynę Augustyniak -  
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.



Do przedstawionego materiału radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/108/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.

j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

m) w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia Wójtowi Gminy 
Dąbrówka,
Przewodniczący Rady powiedział, że wystąpił z określoną propozycją do Komisji 
Budżetowo -  Finansowej o podniesienie wynagrodzenia dla Wójta.
Przewodniczący Komisji poinformował, że ustalenia komisji zawarte się w projekcie ww. 
uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XIII/109/2015
z dnia 29 grudnia 2015 r.

j e d n o g ł o ś n i e  głosów /15 głosów „za”, przy obecności 15 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

n) sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 
Dąbrówka dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców

Projekt uchwały został omówiony przez Pana Marcina Szerszenowicza -  inspektora 
ds. drogownictwa

Pan Wójt poprosił p. Szerszenowicza o wyjaśnienie sytuacji dotyczącej lokalizacji 
przystanku w Marianowie.
Pan Inspektor powiedział, że mieszkańcy Marianowa wystąpili z propozycją 
lokalizacji przystanku na wysokości posesji Nr 3 - 4. W tym miejscu istnieje 
możliwość ustawienia przystanku tylko dla jednego kierunku ponieważ po drugiej 
stronie brak jest terenu. Istnieje jeszcze takie rozwiązanie, że właściciele gruntu po 
lewej stronie wyrażą zgodę na lokalizację przystanku na wysokości posesji nr 3.
Pan Rosa Sławomir powiedział, że przesunięcie w stronę Guzowatki przystanku w 
Chajętach nie jest dobrym rozwiązaniem ponieważ w czasie opadów gromadzi się w 
tym miejscu dużo wody. Zdaniem Pana Rosy przystanek dla wysiadających od 
strony Guzowatki powinien zostać przesunięty w stronę wsi.
Pan Jacek Ruciński odniósł się do przystanku w Guzowatce i powiedział, że nie 
sztuką jest narobić nowych przystanków. Nikt nie zapytał się co o tym myślą 
mieszkańcy Kuligowa, Cisia, Józefowa, Ostrówka i Kołakowa, którzy mają 
ograniczoną ilość kursów, a przez dodatkowy przystanek wydłuża się im czas 
przejazdu. Natomiast mieszkańcy Guzowatki mają połączenie dodatkowe od Chajęt, 
Czarnowa i Laskowa. Pan Ruciński powiedział, że przez wiele lat był kierowcą 
autobusu na tej trasie i z nowego przystanku będzie korzystać nie więcej jak 3 - 4



osoby. Zdaniem Pana Rucińskiego przed podjęciem uchwały powinny zostać 
przeprowadzone konsultacje wśród pasażerów, a głównie ludzi młodych.
Odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy Pan Andrzej Marcinkiewicz sołtys wsi 
Guzowatka powiedział, że to mieszkańcy na zebraniu wiejskim podjęli uchwałę aby 
w tym miejscu został zlokalizowany przystanek.
Nawiązując do tematu komunikacji Pan Kuligowski powiedział, że brak jest również 
połączenia między skrajnymi miejscowościami gminy a centrum co jest problem 
dla ludzi młodych i starszych.
Prowadzący obrady zaproponował aby zakończyć dyskusję na projektem ww. 
uchwały i poddał go pod głosowanie.
Pan Rosa Sławomir zapytał, czy w załączniku do uchwały zostanie wprowadzona 
zmiana odnośnie lokalizacji przystanku w Chajętach.
Pani Mecenas wyjaśniła, że załącznik do uchwały jest obligatoryjną częścią uchwały
i może zostać zmieniony przed podjęciem uchwały lub uchwała powinna zostać 
przeniesiona na następną sesję.
Przewodniczący obrad poddał pod glosowanie wniosek o zdjęcie pkt. 3 z załącznika 
do uchwały ( lokalizacja przystanku w Chajętach)
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosami za przy 
obecności 15 Radnych.
W dalszej kolejności prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt ww. 
uchwały wraz z poprawką wniesioną do załącznika.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XIII/110/2015 
z dnia 29 grudnia 2015 r.

większością głosów /13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące” przy obecności 15 
Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

7 . Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.
Podania nie były czytane z uwagi na ich brak.

Ad. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Marek Pasoń zapytał radnego powiatowego Wiesława Mędrzyckiego na jakim 
etapie są prace związane z przebudową skrzyżowania i odcinkiem drogi w tym miejscu w 
Małopolu.
Pan Wiesław Mędrzycki poinformował, że budżet powiatu został już uchwalony i 
wszystkie inwestycje, które ten budżet pozwalał wykonać zostały przez Radę Powiatu 
zatwierdzone. Gotowy projekt przebudowy drogi w Małopolu nie został przez Zarząd 
włączony do planowanych inwestycji na rok 2016, ze względu na duży koszt zadania 
ponad 2000 000,00 zł. Zarząd uznał, że zadanie jest zbyt drogie aby mogło zostać 
zrealizowane w przyszłym roku. Powiat wprowadził do budżetu zadania o mniejszej skali 
tj. przebudowa drogi Kuligów -  Józefów - Marianów oraz kilka zadań projektowych. 
Małopole nie uzyskało akceptacji Zarządu jak również nie zadeklarowany został termin 
wykonania tego zadania.



Pan Rosa Sławomir powiedział, że na jednym z posiedzeń Komisji było rozpatrywane 
podanie Państwa Michalskich odnośnie wykonania przyłącza wodociągowego gdzie 
zapadło ustalenie, że zostanie udzielona odpowiedź na ww. podanie przez 
merytorycznego pracownika, co do chwili obecnej nie zostało zrobione. Pan Rosa 
Sławomir zwrócił się do Wójta o jak najszybsze załatwienie tej sprawy.
Pan Wójt zabierając głos odniósł do sprawy przebudowy drogi w Małopolu i powiedział, 
że Gmina od samego początku była uświadamiana przez Starostę, że droga zostanie 
przebudowana. Na wykonanie projektu przebudowy tej drogi Starostwo wydało 
100 000,00 zł. Ze strony Gminy wielokrotnie wysyłano pisma -  monity do Starosty i 
Zarządu przypominające o zobowiązaniach Starosty wobec potrzeb mieszkańców 
Małopola. Dlatego nie zrozumiałym jest dlaczego Zarząd nie wprowadził tej inwestycji 
do budżetu na 2016r. Takie stanowisko podważa autorytet i wiarygodność Starostwa.
Głos zabrał Pan Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy informując , że nie miał 
większego wpływu na decyzje Zarządu. Projekt jest nadal aktualny i należy czynić 
starania aby zadania to zostało wykonane.

Ad. 9 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad XIII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za uczestnictwo w sesji.

Na tym protokół zakończono.

Sekretarz obrad 

Sławomir Rosa

Przewodnipząc^óbrad

Protokółow ała  
Grażyna Wójoik



Lista obecności radnych na sesji Rady Gminy Dąbrówka 
w dniu 29 grudnia 2015r.

Lp. Nazwisko i imię Adres Podpis

1.
Gryglas Agnieszka

Ludwinów

2.
Kaczmarczyk Marcin

Dąbrówka
( ś k

3.
Klusek Ryszard

7

Slężany

4.
Kłębek Krzysztof

Zaścienie %CśdK
5.

Kuligowski Mirosław
Kuligów

6.
Kuśkowska Helena

Lasków My'
7.

Lukasiewicz Regina
Marianów difc

8.
Marcinkiewicz Andrzej

Guzowatka

9.
Misztal Mariusz

Kolaków

cJ

10.
Pasoń Marek

Małopole

11.
Rasiński Tomasz

Jozefów

12.
Rosa Sławomir \Mj^

Chajęty

13.
Sobczak Józef

Trojany

14.
Wróbel Hanna

Karolew

15
Wójcik Grzegorz

Karpin C i'



Lista obecności sołtysów 
na sesji w dniu 29 grudnia 2015r.

Lp. Nazwisko i imię Miejscowość Podpis

1. Ruciński Jacek Cisie

2 . Ziółkowski Tadeusz Chajęty

3 . Matak Anna Chruściele

4 . Rudnik Bogdan Czarnów

Kryszkiewicz Edward Dąbrówka

Stankiewicz Emilia Dręszew

7 . Szczepański Stanisław Działy Czarnowskie

Winek Paweł Józefów

9 . Podgórna Dominika Karpin

10. Karolczyk Wioleta Karolew

11 Jaworski Tomasz Kołaków 7
12. Mędrzycka Grażyna Kowalicha

13. Oleśkiewicz Wiktor Kuligów

14 Czarnecki Grzegorz Małopole

15 Kryszkiewicz Monika Marianów 1 í -

16 Sokolski Jan Ostrówek
'//W

17 Biekecki Kamil Ślężany

18 Pawlak Józef Stasiopole

19 Kufel Bogdan Sokołówek

20 Berliński Sylwester Stanisławów

21 Król Henryk Teodorów

22 Banasiak Marek Trojany

23 Ryk Grzegorz Wszebory


